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Dato: 16.01.2024, kl.18:30 

Sted: Klubbhuset 

Styret: Kjetil Føyen Kyrre Fagerhaug Andersen Geir Gullestad Pettersen 
Ivar A. Devold Mariell Hellem Lars Vagle 

Vara: Terje Kroglund Stein Roald Levang Kirk Cabral 

Fagsjefer: Leif Olsen Stein Magne Lian Leif Bjarte Vold Tormod Olsen 

Per Ingar Mortensen Arild Flesjå Daniel Mitchell  

Andre:  

Saksliste: 

1. Sikkerhetstema: 
•  Være oppmerksom når det snør at snø kan pakke seg i hjulkåper, samt slush/grus kan kastes opp 

i skroget og lage skader, samt fryse fast på rorflater. 
Vær også oppmerksom på at snøklumper kan være isklumper og skade propell, føre til at en 
mister kontroll på flyet. 
Ved run-up vær oppmerksomhet på at ikke flyet begynner å gli hvis glatt underlag. 

 

2. Info fra fagsjefer og ledere: 

Skolesjef, Leif Olsen 
•  Nye flinke elever har begynt å fly. 

•  ENHD klubben er i ferd med å kjøpe en brukt Cessna C172. 

•  Sendt inn aktivitetsrapport, egenerklæring og internrevisjon for DTO til tilsynet. 

•  Vi får enda en ny instruktør til skolen. 

Operativ sjef, Stein Magne Lian 
•  Ingen. 

DTO representant, Leif Bjarte Vold 
•  Ingen. 

Flytryggingsleder, Tormod Olsen 
•  Oppsummerte litt fra GA-konferansen på Gardermoen, se referat fra oktober. 

•  Foreslår å sende yngre deltakere til neste GA-konferanse. Snittalderen er vanligvis høy. 

Flytekniskleder, Per Ingar Mortensen 
•  Avventer enda motor til FTD, håper å få den ila. Januar. 

•  Går fortløpende over til CAMO hos Rakkestad i stedet for forbundet. 

•  Prøver å verve nye krefter for å hjelpe til med å skru på klubbflyene. 

•  Stor jobb utført på MTX med å fjerne korrosjon. 

Byggleder, Arild Flesjå 
•  Kledning på fremsiden ble bytte i sommer. Noe ble gjort på dugnad, mens noe ble gjort gjennom 

av firma. Dette for at det var viktig å ha en god kompetanse på arbeidet. 

Det er mye som må gjøres og oppfordrer derfor medlemmene til å delta på dugnad. 

•  Noen av vinduene må skiftes, og anbefaler derfor styret å få kjøpt inn vinduer og utføre 

installasjonen på dugnad. 
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•  Den gamle hangaren bør males til sommeren. "Vindushjørnet" der fallskjermklubben leier bør 

også males til sommeren. 

Undervisningsleder, Daniel Mitchell 
•  Ingen. 

Flytjenesten, - 
•  Ingen. 

 

3. Økonomi: 
•  Kasserer ga en oppsummering av økonomien. 

•  Momskompensasjon på 238.000 kom inn i desember. Det var også store utgifter på FTD og 
forsikringer i desember som spiste opp mesteparten av denne kompensasjonen. 

•  Årsresultat ser ut til å gå med ett underskudd på 400.000 etter nedskrivinger på 312.000. 

•  Hovedgrunnen til underskuddet er at flytimene har gått betraktelig ned, en nedgang på 34%. En 
reduksjon i skoleflyginger står for store deler av denne nedgangen. 

•  Pga. en nedgang i inntekter har det heller ikke blitt avsatt like mye til motorfondet som 
budsjettert. 

•  Nytt budsjett for neste år bør budsjetters for minst å gå i null og bør ta høyde for mindre timer 
enn sist budsjett og vurdere timepris for flyging. 

•  Klubben har penger på bok og kan dekke de løpende utgifter, men bufferen er redusert. 

 

4. Forberedelse til Årsmøtet: 
•  Årsmøte planlegges å holdes tirsdag 12.03.24. Kl.19. Innkalling vil bli sendt ut innen 1.mnd før. 

 

5. Status renhold klubbhytte: 
•  Fungerer enda ok å rydde/vaske på dugnad. Forskjellige personer har vært med og dette holder 

det helt greit. 
 

6. Status prosjekt «kurstilbud til UiS-studenter: 
•  Har vært i kontakt med UiS og fått positiv tilbakemelding. Styret håper på å kunne få inn nye 

elever til teorikurs av dette. 
 

7. Flytjenesten: 
•  Vi står uten en lederkandidat per dags dato selv om flere kandidater har vært aktuelle. 

•  Det er forskjellige meninger om man skal fortsette flytjeneste eller ikke, da en mening er at søk 
og redningsarbeid vil bli utført sikrere av droner i fremtiden. 

 

8. Annet: 
•  Det har vært avholdt en samtale med Avinor angående taxing opp til hangarene. Klubben 

avventer svar tilbake fra Avinor etter dette møtet. 
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9. Aksjonslogg: 
# Pågående Aksjoner Ansvarlig Status Åpnet 

1  
Undersøke muligheter for flyskrekk kurs. 
Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc. 

Kjetil Pågår 27.04.21 

2  Ta "sky-lounge" prosjekt videre. Kjetil Pågår 25.05.21 

3  
Presse ned prisen mer på forsikring av klubbens bygg. 
Venter på befaring. Må se mer på dagens forsikring hos IF. 

Kjetil Pågår 30.08.22 

4  

Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen. 
Opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen. 
Kan holde ett høstopplegg igjen på Clarion Hotell. 
Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer. 

Kjetil Pågår 25.10.22 

5  Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben. Mariell/Kjetil Pågår 25.10.22 

6  Oppdater klubbhåndbok med lovnorm endring. Ivar Pågår 27.06.23 

7  Motivasjons-kveld/møte for elever. Lars/Daniel Pågår 26.10.23 

8  
Reforhandle lånerenter med banken og få en ny verdivurdering 
på bygg. 

Geir/Arild Pågår 28.11.23 

9  
Sjekke opp i reglene for elektronisk besøkskort. Dagens regler 
passer dårlig for flyklubben. 

Kjetil Pågår 28.11.23 

10  Diskutere de nye satsene for adgangskort. Kjetil Pågår 28.11.23 

  

Utførte Aksjoner Lukket 

Sende ut melding på MWL om grasrotandel. 
Legges ut i dag. 

Kjetil/Geir Utført 26.09.23 

Sjekke om Norønnafly er interessert i å ha verksted på Sola. 
Dersom det er kundegrunnlag, er de interessert. 

PIM Utført 26.09.23 

Opprette kontakt med forsikringsselskap ang. skade på FTD. Lars Utført 26.09.23 

Få skriftlig beskrivelse av skade hendelse på FTD. Kjetil Utført 26.09.23 

Pusse opp oppholdsrommet (male, mer lys, etc.). 
Grunnet trang økonomi utsettes dette til ett senere tidspunkt. 

Arild Utført 26.10.23 

Legg ut info om besøkende airside. Ivar Utført 26.10.23 

Legge ut melding på MWL ang. hinder og kart. Tormod Utført 26.10.23 

Legge ut info om grasrotandel på nettsidene. Ivar Utført 28.11.23 

Få flere inaktive medlemmer til å fly mer. Evt. refresher kurs. 
"Back to current" kurset foreslått. Og spørreundersøkelse. 

Lars Utført 16.01.24 

Grøtkveld før jul. Muligens tirsdag 12.des? 
Grøtkveld gjennomført. 

Lars Utført 16.01.24 

*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd. 
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Møteplan 2024: 
16. Januar 
27. Februar 
12. Mars (Årsmøte) 
26. Mars 
30. April 
28. Mai 
25. Juni 
27. August 
24. September 
29. Oktober 
26. November 
17. Desember 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Ivar A. Devold, sekretær. 


